
 

 

 

 
09.05.2017 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde  

 
23.05.2017 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet 

Deltagere: Kristine, Gitte, Jens-Peter, Peter, Rie, Mads, Louise, Mette, Frida, Louise 

og Bente 

- Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30 

 
Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 

17:35 
1 Godkendelse af 

dagsorden 

Pkt. 4 og 5 bytter plads i dagsordenen. 

Dagsordenen er godkendt. 

17:35 – 

17:35 
2 Elevrådet Elevrådet deltager ikke på mødet grundet 

afgangsprøver. 

 

17:35 – 

17:45 
3 Præsentation af nye 

medlemmer 

Eik Andreasen 

Gitte Grønkær Svendsen 

17:45 – 

18:25 
4 Den nationale 

trivselsmåling 

Ansvarlig medarbejder, Mette Svaneberg 

deltager og fremlægger resultater samt 

proces for arbejdet med målingen. 

Positiv tilbagemelding fra 

forældrerepræsentanterne i forhold til 

arbejdet. Diskussion af toiletforhold. Der 

blev efterspurgt muligheden for at 

sammenligne resultaterne nationalt og med 

andre skole i København.  

18:25 – 

19:05 
5 Elevfravær Bente Haugbøl der varetager arbejdet i det 

daglige med elevfravær står for punktet 

- Status på fravær 

- Proces ved bekymrende fravær 

- Udarbejdelse af SB principper 

I forhold til at udarbejde et princip for 

elevfravær er der brug for mere data, også 

for at kunne se forbedring i fraværet. I det 

nye skoleår får skolen nye 

registreringsmuligheder, der gerne skal 

være med til at nedsætte fraværet. Fravær 



skal diskuteres på afdelingsmøder og på den 

baggrund tages punktet op i løbet af 

efteråret, hvor der så tages stilling til om der 

skal udarbejdes et princip.. 

19:05 – 

19:20 
Spisning 

19:20 – 

19:35 
6 Princip for 

kontaktforældre 

Endelig beslutning ud fra dialog på mødet 

af d. 26.04.2017 

UDSKYDES TIL NÆSTE MØDE 

Forslag til alternativ drøftelse fra Rie 

Dønskov: 

Forældrerepræsentanters deltagelse på 

årets første forældremøder 

- gerne med drøftelse af logistikken:  

Er næste års første forældremøder 

planlagt for indskolingen?  

Hvem fra bestyrelsen der gerne vil 

deltage i at dette? 

Hvor mange klasser kan vi blive 

repræsenteret i?  

Der er behov for at få kontaktforældrene 

engageret i udskolingen. 

Det er vigtigt at finde ud af, hvad det er SB 

vil i dialog med de øvrige forældre om. 

Hvad vil vi gerne tale med 

indskolingsforældrene om? 

Det kunne være en ide at prioritere 

deltagelse på udskolingens forældremøder 

Bestyrelsen skal overveje om digital 

kommunikation er en mulighed 

Morgencafe giver mulighed for at møde 

forældrenenev fra indskolingen, de øvrige 

forældre har ikke deres daglige gang på 

skolen.  

Beslutning om punktet skydes til næste 

møde 

19:35 – 

19:50 
7 Årshjul Proces for udarbejdelse af årshjul 

Foreløbigt udkast udsendes som bilag inden 

mødet 

Der er tilkendegivelse af foreslaget har den 



rette form. Til det konstituerende møde i 

august besluttes det endelige indhold 

19:50 – 

19:55 
8 Meddelelser - Formanden 

- Medarbejderrepræsentanter 

- Skoleledelsen – der er sendt en grov 

skitse i forhold til byggeriet ud til 

skolen. Skitsen  bliver drøftet på 

afdelingsmøderne. Med afsæt i 

tilbagemeldingerne fra personalet 

arbejdes der videre med planen. Skolen 

går i gang med genhusningsplanen, 

hvor der indtænkes mulighed for at 

inddrage faciliteter i lokalområdet.  

- Der har været en sammenlægning på 4. 

årgang.  

- Flemming Barfred er på skolen 20 

timer om ugen til at tage administrative 

opgaver. 

- 5. årgang deltager i Fifa Health, hvor 

der er mulighed for at skabe 

deltagelsesmuligheder for alle elever  i 

idrætsundervisningen. 

- Der har været evaluering af arbejdet 

med overgange. 

- Der har været evaluering af ”stærkt 

samarbejde” 

19:55 – 

20:00 
9 Eventuelt  

 

 

 10 Punkter til næste møde - Skolens udviklingsplan (Røde Tråde) 

o August 

- Status på FSA 

- Status på Opg. fordeling 

- Planlægning af deltagelse på 

forældremøder 

 11 Sager og indstillinger - Lukket punkt 

 


